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PROTOKÓŁ NR XV/2019 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 25 listopada 2019 r. 
 
 
Sesja trwała od godz. 12.10 do godz. 13:15. 
 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 14, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni: Paulina Żurawik. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
 
• Grzegorz Ambroziak                               - Burmistrz Gminy Żychlin, 
• Waldemar Bartochowski   - Sekretarz Gminy Żychlin, 
• Emilia Rajewska                                     - Skarbnik Gminy Żychlin, 
• Iwona Śmietanka                                    - Radca Prawny, 
• Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Żychlinie,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności.  
 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Wanda Sikora. 
 

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza Gminy – Grzegorza Ambroziaka, 
Sekretarza, Skarbnika, Radcę Prawnego, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, 
Kierowników Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz 
pozostałe osoby przybyłe na obrady Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 
podejmowania uchwał. 
 
Przewodnicząca Rady zapytała czy są uwagi bądź  inne propozycje do porządku obrad. 
 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych uwag ani innych propozycji. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2019 rok, 
b) o zmianie Uchwały Nr IV/16/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 

2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
c) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego, 
d) określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości, 
e) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2020 rok, 
f) uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Żychlin”, 
g) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości   
i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

h) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują 
mieszkańcy, 
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i) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, 

j) zniesienia formy ochrony przyrody z drzewa uznanego za pomnik przyrody, 
k) zbycia  udziału w nieruchomości zabudowanej w trybie bezprzetargowym, 
l) uchwalenia Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2020 rok, 
m) o zmianie  Uchwały Nr XIV/58/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 18 

października 2019 r. zmieniającej  Uchwałę  Nr IV/18/2019 Rady Miejskiej w 
Żychlinie z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki   
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok oraz o zmianie Uchwały  
Nr IV/18/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie 
Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
2019 rok, 

n) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek  
nr ewid. 55/25 i 55/24 w obrębie Dobrzelin oraz dla działek nr ewid. 627/3 i 627/12 
w obrębie miasta Żychlin w gminie Żychlin. 

3. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2018 rok 
przez podmioty uprawnione do ich analizy. 

4. Informacja Burmistrza Gminy Żychlin o złożonych oświadczeniach majątkowych  
za 2018 rok. 

5. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Żychlinie o złożonych oświadczeniach   
majątkowych za 2018 rok. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Żychlin za rok szkolny 
2018/2019. 

7. Sprawy różne. 
8. Przyjęcie Protokołu Nr XIV/2019 z dnia 18 października 2019r. 
9. Zakończenie obrad. 

 
 
Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach:  
 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2019 rok, 
 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada oraz omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady. 
 
OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”),  Komisja Rolna  
(3 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019 rok. 
Członkowie Komisji Rozwoju w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany 
budżetu gminy na 2019 rok zajmą stanowisko na Sesji Rady. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie w sprawie zmiany 

budżetu gminy na 2019 rok. 

  

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2019 rok 

głosowało   - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 
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Sikora;  Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 

Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2019 rok.  

 

Uchwała Nr XV/61/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

b) o zmianie Uchwały Nr IV/16/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 

2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada oraz omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady. 
 
OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”),  Komisja Rolna  
(3 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr IV/16/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z 
dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
Członkowie Komisji Rozwoju w sprawie zaopiniowania projektu o zmianie Uchwały Nr 
IV/16/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej zajmą stanowisko na Sesji Rady. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr IV/16/2019 

Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej. 

Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr IV/16/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 

30 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

głosowało   - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora;  Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 

Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały Nr 

IV/16/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Uchwała Nr XV/62/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

c) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku 

rolnego, 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada oraz omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady. 
 
OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”),  Komisja Rolna  
(3 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej 
do obliczenia podatku rolnego. 
Członkowie Komisji Rozwoju w sprawie zaopiniowania projektu w sprawie obniżenia 
średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego zajmą stanowisko na 
Sesji Rady. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że większość Komisji  wnioskuje o obniżenie ceny 

skupu żyta  do kwoty 52 zł za jedną decytonę, zgodnie z propozycją przedstawioną przez 

Burmistrza Gminy Żychlin w projekcie uchwały.   

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania ceny skupu żyta w wysokości 52 zł 

za jedną decytonę. 

Za przyjęciem ceny skupu żyta w wysokości 52 zł za jedną decytonę 

głosowało   - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora;  Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 

Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła cenę skupu żyta w wysokości 52 zł        

za jedną decytonę. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego. 

Za podjęciem uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do 

obliczenia podatku rolnego 

głosowało   - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora;  Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 

Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie obniżenia 

średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego  

Uchwała Nr XV/63/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

d) określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada oraz omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady. 
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OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”),  Komisja Rolna  
(3 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 
nieruchomości. 
Członkowie Komisji Rozwoju w sprawie zaopiniowania projektu w sprawie określenia 
wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości zajmą stanowisko na Sesji Rady. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały ze stawkami  podatku od nieruchomości, zgodnie z propozycją Burmistrza Gminy 

wskazaną w projekcie uchwały. 

Przewodnicząca Rady zaproponowała przegłosowanie wszystkich stawek podatku od 

nieruchomości łącznie tj.: 

 

1) od gruntów:  

a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób 

zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków – 0,93 zł od 1 m² powierzchni;  

b) pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi płynącymi jezior 

i zbiorników sztucznych – 4,75 zł od 1 ha powierzchni; 

c) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 

publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 0,40 zł od 1 m² powierzchni;  

d) niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o którym mowa w ustawie z dnia 9 

października 2015 r. o rewitalizacji (t. j. Dz. U. z 2018 r. poz. 1398; z 2019 r. poz. 730  i poz. 

1696), i położonych na terenach, dla których miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego przewiduje przeznaczenie pod zabudowę mieszkaniową, usługową albo 

zabudowę o przeznaczeniu mieszanym obejmującym wyłącznie te rodzaje zabudowy, jeżeli 

od dnia wejścia w życie tego planu w odniesieniu do tych gruntów upłynął okres 4 lat, a w 

tym czasie nie zakończono budowy zgodnie z przepisami prawa budowlanego – 1 zł od 1 

m2 powierzchni; 

2) od budynków lub ich części:  

a) mieszkalnych – 0,76 zł od 1 m² powierzchni użytkowej,  

b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych 

lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej- 22,90 zł od 1 m² 

powierzchni użytkowej,  

c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym 

materiałem siewnym – 10,90 zł od 1 m² powierzchni użytkowej; 

d) związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o 

działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń – 4,70 zł od 1 

m² powierzchni użytkowej; 

e) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 

publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 6,25 zł od 1 m² powierzchni 

użytkowej.  

3) od budowli - 2% ich wartości określonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt 3 i ust. 3-7 ustawy 

z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia wszystkich stawek podatku od 

nieruchomości zgodnie z  propozycją Burmistrza Gminy. 

Za przyjęciem wszystkich stawek podatku od nieruchomości zgodnie z  propozycją 

Burmistrza Gminy 

głosowało   - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 
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Sikora;  Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 

Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła wszystkie stawki podatku od 

nieruchomości zgodnie z  propozycją Burmistrza Gminy. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości 

rocznych stawek podatku od nieruchomości. 

Za podjęciem uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 

nieruchomości  

głosowało   - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora;  Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 

Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia 

wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości. 

 Uchwała Nr XV/64/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

e) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2020 

rok, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada oraz omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady. 
 
OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”),  Komisja Rolna  
(4 głosami „za”), Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 
głosami „za”), pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków transportowych na 2020 rok. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
ze stawkami podatku od środków transportowych na 2020r. zgodnie z propozycją 
przedstawioną przez Burmistrza Gminy Żychlin  w projekcie uchwały. 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia wszystkich stawek podatku od środków 

transportowych na 2020 rok. 

Za przyjęciem wszystkich stawek podatku od środków transportowych na 2020 rok 

głosowało   - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora;  Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 

Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła stawki podatku od środków 

transportowych na 2020 rok zgodnie z  propozycją Burmistrza Gminy. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych na 2020 rok. 

Za podjęciem uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2020 rok  

głosowało   - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora;  Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 

Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2020 rok. 

Uchwała Nr XV/65/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

f) uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Żychlin”, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada oraz omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady. 
 
OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”),  Komisja Rolna  
(4 głosami „za”),Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 
głosami „za”), pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin”. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin”. 
Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Żychlin”. 
głosowało   - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora;  Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 

Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 
„Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin”. 
 

Uchwała Nr XV/66/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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g) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada oraz omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady. 
 
OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”),  Komisja Rolna  
(4 głosami „za”),Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 
głosami „za”), pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  
  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie określenia 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
Za podjęciem uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
głosowało   - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 
Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 
Sikora;  Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 
Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 
„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
Uchwała Nr XV/67/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

h) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada oraz omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady. 
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OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”),  Komisja Rolna  
(4 głosami „za”),Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 
głosami „za”), pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla 
nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  
  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla 
nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. 
Za podjęciem uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których 
zamieszkują mieszkańcy. 
głosowało   - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 
Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 
Sikora;  Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 
Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 
„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wyboru metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty 
dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. 
Uchwała Nr XV/68/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

i) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada oraz omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady. 
 
 
OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”),  Komisja Rolna  
(4 głosami „za”),Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 
głosami „za”), pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości. 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  
  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie określenia wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości. 
Za podjęciem uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
głosowało   - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 
Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 
Sikora;  Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 
Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 
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„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości. 
Uchwała Nr XV/69/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minutową przerwę. 
Po przerwie. 
 
Przewodnicząca Rady powitała  Prezesa Spółki MIG-MA p. Zbigniewa Wojtczaka. 

 

j) zniesienia formy ochrony przyrody z drzewa uznanego za pomnik przyrody, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada oraz omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady. 
 
 
OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”),  Komisja Rolna  
(4 głosami „za”),Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 
głosami „za”), pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony 
przyrody z drzewa uznanego za pomnik przyrody. 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  
  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony 
przyrody z drzewa uznanego za pomnik przyrody.  
Za podjęciem uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody z drzewa uznanego za 
pomnik przyrody 
głosowało   - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 
Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 
Sikora;  Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 
Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 
„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zniesienia formy 
ochrony przyrody z drzewa uznanego za pomnik przyrody.  
Uchwała Nr XV/70/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

 

k) zbycia  udziału w nieruchomości zabudowanej w trybie bezprzetargowym, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada oraz omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady. 
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OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”),  Komisja Rolna  
(4 głosami „za”),Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 
głosami „za”), pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zbycia  udziału w 
nieruchomości zabudowanej w trybie bezprzetargowym. 
 Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  
  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zbycia  udziału w 
nieruchomości zabudowanej w trybie bezprzetargowym. 
Za podjęciem uchwały w sprawie zbycia  udziału w nieruchomości zabudowanej w trybie 
bezprzetargowym. 
głosowało   - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 
Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 
Sikora;  Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 
Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 
„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zbycia  udziału w 
nieruchomości zabudowanej w trybie bezprzetargowym. 
Uchwała Nr XV/71/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

l) uchwalenia Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2020 rok, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada oraz omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady. 
 
 
OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”),  Komisja Rolna  
(4 głosami „za”),Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 
głosami „za”), pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu 
Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2020 rok. 
 Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  
  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Programu 
Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2020 rok. 
Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Żychlin z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2020 rok 
głosowało   - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 
Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 
Sikora;  Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 
Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 
„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 
Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2020 rok.. 
Uchwała Nr XV/72/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

m) o zmianie  Uchwały Nr XIV/58/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 18 

października 2019 r. zmieniającej  Uchwałę  Nr IV/18/2019 Rady Miejskiej w 

Żychlinie z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok oraz o zmianie 

Uchwały  Nr IV/18/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2019 r. w 

sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2019 rok, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada oraz omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady. 
 
 
OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”),  Komisja Rolna  
(4 głosami „za”),Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 
głosami „za”), pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały o zmianie  Uchwały Nr XIV/58/2019 
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 18 października 2019 r. zmieniającej  Uchwałę  Nr 
IV/18/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie Gminnego 
Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok oraz o 
zmianie Uchwały  Nr IV/18/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2019 r. w 
sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
2019 rok. 
 Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  
  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie  Uchwały Nr XIV/58/2019 
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 18 października 2019 r. zmieniającej  Uchwałę  Nr 
IV/18/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie Gminnego 
Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok oraz o 
zmianie Uchwały  Nr IV/18/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2019 r. w 
sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
2019 rok. 
Za podjęciem uchwały o zmianie  Uchwały Nr XIV/58/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 
18 października 2019 r. zmieniającej  Uchwałę  Nr IV/18/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z 
dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2019 rok oraz o zmianie Uchwały  Nr IV/18/2019 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok 
głosowało   - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 
Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 
Sikora;  Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 
Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 
„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie  Uchwały Nr 
XIV/58/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 18 października 2019 r. zmieniającej  
Uchwałę  Nr IV/18/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie 
Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok 
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oraz o zmianie Uchwały  Nr IV/18/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2019 r. 
w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
2019 rok. 
Uchwała Nr XV/73/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

n) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek  

nr ewid. 55/25 i 55/24 w obrębie Dobrzelin oraz dla działek nr ewid. 627/3 i 627/12 w 

obrębie miasta Żychlin w gminie Żychlin. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada oraz omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji Rady. 
 
 
OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”),  Komisja Rolna  
(4 głosami „za”),Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 
głosami „za”), pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr ewid. 55/25 i 55/24 w obrębie 
Dobrzelin oraz dla działek nr ewid. 627/3 i 627/12 w obrębie miasta Żychlin w gminie Żychlin. 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  
  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr ewid. 55/25 i 55/24 w obrębie 
Dobrzelin oraz dla działek nr ewid. 627/3 i 627/12 w obrębie miasta Żychlin w gminie Żychlin. 
Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek nr ewid. 55/25 i 55/24 w obrębie Dobrzelin oraz dla działek nr 
ewid. 627/3 i 627/12 w obrębie miasta Żychlin w gminie Żychlin 
głosowało   - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 
Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 
Sikora;  Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 
Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski. 
„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.   

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr ewid. 55/25 i 55/24 w 
obrębie Dobrzelin oraz dla działek nr ewid. 627/3 i 627/12 w obrębie miasta Żychlin w gminie 
Żychlin. 
Uchwała Nr XV/74/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

 

Do p-tu 3. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych za 

2018 rok przez podmioty uprawnione do ich analizy. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy są uwagi do przedłożonej informacji ? 

 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonej informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych 

za 2018 rok przez podmioty uprawnione do ich analizy. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację o złożonych 

oświadczeniach majątkowych za 2018 rok przez podmioty uprawnione do ich analizy. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
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Do p-tu 4. Informacja Burmistrza Gminy Żychlin o złożonych oświadczeniach 

majątkowych za 2018 rok. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy są uwagi do przedłożonej informacji ? 

 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonej informacji Burmistrza Gminy Żychlin o złożonych 

oświadczeniach majątkowych za 2018 rok. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację Burmistrza Gminy Żychlin 

o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2018 rok. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do p-tu 5. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Żychlinie o złożonych 

oświadczeniach  majątkowych za 2018 rok. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy są uwagi do przedłożonej informacji ? 

 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonej informacji Przewodniczącej Rady Miejskiej w Żychlinie 

o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2018 rok. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację Przewodniczącej Rady 

Miejskiej w Żychlinie o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2018 rok. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do p-tu 6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Żychlin za rok 

szkolny 2018/2019. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy są uwagi do przedłożonej informacji ? 

 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonej informacji o stanie realizacji zadań oświatowych 

Gminy Żychlin za rok szkolny 2018/2019. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych Gminy Żychlin za rok szkolny 2018/2019. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do p-tu 7. Sprawy różne. 
 
Grzegorz Ambroziak  - Burmistrz Gminy Żychlin – poinformował o przesłanej drogą 
mailową Państwu Radnym analizie ekonomicznej dotyczącej obecnej sytuacji  
w samorządzie. Na szali wagi nie można położyć kwoty dodatkowych kosztów, które gminy 
będą ponosić z tymi które są wpływami, ponieważ nic nie zrekompensuje tych kwot. Na 
potwierdzenie swoich słów odczytał informację przygotowaną przez Biuro Analiz i 
Dokumentacji Senatu RP. Podziękował za przyjęcie odpowiedzialności przez Radę Miejską i 
przegłosowanie proponowanych rozwiązań. 
 
Rafał Zajączkowski – Radny Rady Miejskiej w Żychlinie - przez 7 lat zakład nie otrzymał 
żadnej dotacji inwestycyjnej na odnowienie taborów. Zapytał Burmistrza Gminy Żychlin czy 
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widzi Zakład Komunikacji Miejskiej w nowopowstałych strukturach organizacyjnych? 
Utworzenie jakiej spółki prawa handlowego widzi dla Zakładu wodociągów i Kanalizacji? 
 
Grzegorz Ambroziak  - Burmistrz Gminy Żychlin – na obecnym etapie na którym jesteśmy 
trudno mówić o ostatecznych rozwiązaniach, ponieważ Państwo Radni będziecie o nich 
decydować. W kwestii spółki handlowej, Spółka z o.o. na ten czas jest tą podstawową, ale 
jak zostanie przekształcona zależy to od propozycji firmy konsultacyjnej. Na dzień dzisiejszy 
pracujemy nad dokumentami. 
 
Krzysztof Wojtalewicz – Radny Rady Miejskiej w Żychlinie – zasugerował, aby objaśniać 
czego dotyczy dana uchwała. 
  
Grzegorz Ambroziak  - Burmistrz Gminy Żychlin – zaproponował zamieszczanie na 
stronie internetowej rezime. 
 
Do p-tu 8. Przyjęcie Protokołu Nr XIV/2019 z dnia 18 października  2019r. 
 
Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu. 
 

Za przyjęciem Protokołu Nr XIV/2019 z dnia 18 października 2019r. 
głosowało   - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, Piotr 

Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora;  Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; 

Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski  

„przeciw”          -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.    

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
Do p-tu 9. Zakończenie obrad XV Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym za udział w Sesji Rady.  
Zamknęła XV Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
Protokolant:                                                                           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
A.Garstka 
                                                                                                  /-/ Elżbieta Wanda Sikora 
 


